

## SME Scholarship 2023-2024 奖学金申请表

House of Knowledge was established by entrepreneurs and educators. Therefore, we understand first hand that entrepreneurs, small and medium-sized businesses are as dependent on committed and motivated people as large corporations. When their children receive a world-class education, no matter the financial strength of their employer, parents can feel unburdened by the financial pressures associated with high-quality education.

由创业者与教育家共同创办的好思之家学校，深知中小企业与大公司一样需要富有激情的专业人士。他们同样希望自己的子女接受世界一流的教育。为此好思之家希望能为中小企业的创业者及其员工提供方便，减轻其财务负担，为其子女提供优质的受教育机会。

The HoK SME Scholarship program awards bi-annual scholarships to parents working as an entrepreneur or in a small to medium-sized business and who need an extra hand with school fees to give their child the best education Beijing has to offer.

好思之家学校提供的中小企业奖学金项目为一年两次，为创业者及中小企业雇员提供财务支持，帮助其子女享受北京最好的教育资源。

This opportunity is available to children aged 1.5-6 years old and does not discriminate based on race, origin, religion, gender, or age.

该项目针对 1.5-6 岁的儿童，不限种族、出生地域、宗教信仰、性别和年龄。

If you work as an entrepreneur or work for a small or medium-sized business and feel your child would make an exceptional candidate for the coming 2023-2024 HoK SME Scholarship year, we invite you to fill out the form and submit it to our admissions department.

[admissions@hokschools.com](mailto:admissions@hokschools.com)

只要是在中小企业工作的员工或创业者，孩子年龄符合上述条件的，都可联系好思之家招生部门，填写奖学金申请表，申请 2023-2024 年度奖学金。[admissions@hokschools.com](mailto:admissions@hokschools.com)

## FAQ'S 常见问题

**Q: Can I use the HoK SME Scholarship at any school?**

A: No. As our scholarship is privately funded, rather than a state or company-supported program, and resources are limited; the HoK SME Scholarships only apply to our Kindergarten and Elementary programs.

**问题：我能在其它学校使用此奖学金吗？**

回答：不能。因为我们的奖学金是私有资金支持的，它不是企业或政府扶持项目，所以资源有限。该奖学金项目仅适用于好思之家预备班和小学。

**Q: Is the scholarship a 100% tuition scholarship?**

A: No. The purpose of the SME scholarships is to reduce the cost of Kindergarten or Elementary tuition and to make world-class education accessible for children from parents working in an entrepreneurial or small business environment. The SME scholarship will cover up to 60% of annual tuition fees.

**问题：此奖学金能用于支付 100% 的学费吗？**

回答：不能。该奖学金的设立是为了帮助中小企业雇员和创业者减轻学费的负担，而不是减免全部学费，它最多只能帮助支付 60% 的年度学费。

**Q: Does the scholarship help pay for after school activities (ASA)?**

A: No. HoK SME Scholarships are only applicable to tuition fees.

**问题：此奖学金能用于支付课外课的费用吗？**

回答：不能。好思之家中小企业奖学金仅适用于支付部分学费。

**Q: How does the application process for the SME Scholarship work?**

A: Qualifying families fill in the application form and give it to the admissions department. Please note that to maintain our high academic standards, all children from applying families still have to pass the House of Knowledge entrance assessment.

**问题：如何申请奖学金？**

回答：符合条件的家庭可以通过邮箱 [admissions@hokschoools.com](mailto:admissions@hokschoools.com) 联系我们。请注意，为了保证生源质量，通过奖学金渠道申请入学好思之家的学生仍然需要先通过我们的入学测试。

**Q: When is the application deadline?**

A: We will accept scholarship applications until we have exhausted our scholarship funding and filled all available student spaces. For this reason, you are encouraged to apply as soon as possible and are welcome to check if scholarships have been granted or not.

**问题：申请截止日期是什么时候？**

回答：该奖学金获取以空余学位为前提，因此我们鼓励各位家长尽早启动申请程序，以免学位不足。

**Q: When will I know if my child got a scholarship?**

A: The Admissions Director will inform you of any scholarship awarded, generally within two to four weeks of receiving your completed application.

**问题：什么时候能知道奖学金申请结果？**

回答：一旦成功通过，我们的招生主管将会在收到您申请材料的两至四周内通知您。

## 1. Applicant & Family Information

### 学生及家庭信息

Full Name 姓名：			
	Last Name 姓	First Name 名	Middle Name 中间名
Address 家庭住址：			
Mobile 电话：		Date of Birth 出生日期：	
Gender 性别：	<input type="checkbox"/> M 男 <input type="checkbox"/> F 女		

### The student has previously attended

#### 学生之前入学信息

<input type="checkbox"/> Nursery 小班	<input type="checkbox"/> Preschool 幼儿园	<input type="checkbox"/> Kindergarten 预备班	<input type="checkbox"/> Elementary 小学
If yes, where? 如有请列出			

### Who is financially responsible for the student?

#### 孩子学费负责人

<input type="checkbox"/> Father 父亲	<input type="checkbox"/> Mother 母亲	<input type="checkbox"/> Stepfather 继父
<input type="checkbox"/> Stepmother 继母	<input type="checkbox"/> Grandparent(s) 祖父母	<input type="checkbox"/> Other 其他
If other, please describe 如其他人负责请列出		

## 2. Other Information

### 其它信息

How did you learn about the HoK SME Scholarship?

您是如何得知好思之家奖学金信息的?

Have you applied to another school? 您是否申请了其他学校的奖学金?	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
If yes, are you responsible for paying tuition? 您是否负责支付学费?	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
Does your child have a place reserved for the 2019/2020 school year? 您的孩子是否保留了 2019 年 – 2020 年的学位?	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
Has your child been excluded from attending kindergarten or school in the 2018/2019 school year due to a waiting list? 您的孩子是否排在 2018 年 – 2019 年等位的清单上?	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No

What was/is your family's arrival date in Beijing?

您的家庭何时到达北京的？

How long does your family expect to stay in Beijing?

您的家庭预计在北京停留多久？

What program/class would your child be applying for if given an HoK scholarship?

您想申请哪个班级？

How many siblings does the student have? What are their ages?

学生有多少兄弟姐妹？他们的年龄是几岁？

### 3. Family Financial Information

#### 家庭财务信息

Please provide supporting documents and/or employer confirmation for verification of points 17, 18, 24 and 25. Any application submitted without all supporting documents will not be processed.

请提供下列所需资料。任何没有证明资料的申请将不被受理。

Parent A 家长A		
	Last Name 姓	First Name 名
Indicate the relationship of this parent or guardian to the student 与学生关系	<input type="checkbox"/> Father 父亲	<input type="checkbox"/> Stepfather/Male guardian 继父 / 男性监护人
	<input type="checkbox"/> Mother 母亲	<input type="checkbox"/> Stepmother/Female guardian 继母 / 女性监护人
	Other 其他，请注明	
Occupation 职位		<input type="checkbox"/> Employed 职员
Title 头衔		<input type="checkbox"/> Self-employed 自营职业者
Name of Company 公司名称		<input type="checkbox"/> Part-time 兼职
Years with Company 在职时间		<input type="checkbox"/> Full-time 全职
Current total monthly salary, after tax income (all employers) 目前薪资状况，税后（所有收入总额）金额是		RMB 人民币
School allowance from employer (if applicable) 公司是否可以报销学费，如果可以报销金额是		RMB 人民币

Parent B 家长 B		
	Last Name 姓	First Name 名
Indicate the relationship of this parent or guardian to the student 与学生关系	<input type="checkbox"/> Father 父亲	<input type="checkbox"/> Stepfather/Male guardian 继父 / 男性监护人
	<input type="checkbox"/> Mother 母亲	<input type="checkbox"/> Stepmother/Female guardian 继母 / 女性监护人
	Other 其他, 请注明	
Occupation 职位		<input type="checkbox"/> Employed 职员
Title 头衔		<input type="checkbox"/> Self-employed 自营职业者
Name of Company 公司名称		<input type="checkbox"/> Part-time 兼职
Years with Company 在职时间		<input type="checkbox"/> Full-time 全职
Current total monthly salary, after tax income (all employers) 目前薪资状况, 税后 (所有收入总额) 金额是		RMB 人民币
School allowance from employer (if applicable) 公司是否可以报销学费, 如果可以报销金额是		RMB 人民币

#### 4. Other Financial or Family Information 其它财政和家庭信息

Please submit answers to the questions below on a separate piece of paper, to explain any additional or unusual circumstances or expenses.

此处请填写额外开销或特殊情况, 请另附一页回答以下两个问题。

Please explain why you feel your child should be chosen for the HoK SME Scholarship, and what benefits you feel the scholarship would have on his/her life?

请填写为什么您认为您的孩子应该得到好思之家奖学金以及她 / 他如何从中获益。

Please include one or more samples of something your child has created or participated in that you feel exhibits one or more of his/her exceptional qualities or characteristics (for example: artwork, homemade gifts, photographs, video links, stories, etc.).

请提供您孩子创建或参与的, 您认为可以表现她 / 他出色品质或特征的作品。(例如艺术品、自制礼物、照片、视频链接、故事等等) 请用以下空间描述选择此作品的原因。

## 5. Parents' Certification and Authorization 家长认证与授权

We declare that the information reported on this form as well as the attachments, to the best of our knowledge and understanding, is true, correct and complete. We recognize that intentionally providing false or inaccurate data may impact your eligibility to be considered for the HoK SME Scholarship. We hereby authorize HoK to contact our employers / verify our documents.

我们声明，本表格内所填写的报告资料及其附件均为真实，正确和完整的。我们清楚故意提供虚假或不准确的数据将会影响学校考虑发放奖学金。我们在此授权好思之家联系我们的雇主以确认资料的真实性。

### Parent A

#### 家长 A:

Signature:

签字: \_\_\_\_\_

Date:

日期: \_\_\_\_\_

Private telephone

私人电话: \_\_\_\_\_

Work phone

工作电话: \_\_\_\_\_

### Parent B

#### 家长 B:

Signature:

签字: \_\_\_\_\_

Date:

日期: \_\_\_\_\_

Private telephone

私人电话: \_\_\_\_\_

Work phone

工作电话: \_\_\_\_\_

### Additional Party

#### 其他联系人:

Signature:

签字: \_\_\_\_\_

Date:

日期: \_\_\_\_\_

Private telephone

私人电话: \_\_\_\_\_

Work phone

工作电话: \_\_\_\_\_